



# Join us for a Trip Around the World Friday, April 5th

Join us on Friday, April 5, 2019 from 6:30 to 9:00 p.m. for **Gaithersburg Middle School's International Night**. Come to celebrate our school's diversity by sharing your family's ethnicity and heritage with us! This will be an exciting, fun-filled family event with food, entertainment, display of other culture's attires, flags, and treasures.

Please fill out the bottom portion and choose one or more ways your family would like to participate. We would appreciate a reply no later than March 29th. If you have any questions or would like volunteer your time and share more about your heritage, please contact Carolina Harp at 240-263-5314 or [Carolina.harp@gmail.com](mailto:Carolina.harp@gmail.com), Renee Jahangiri, at [rjahangiri@msn.com](mailto:rjahangiri@msn.com), or Nancy McLay at [peppermclay@gmail.com](mailto:peppermclay@gmail.com)

**Students can earn 6 SSL hours if they man a table representing their culture.**

Name/*Nombre*/Nom \_\_\_\_\_

Student's name/*Nombre del estudiante*/Nom de l'étudiant \_\_\_\_\_ Grade/*Grado*/Niveler \_\_\_\_\_

Country represented/*País/Pays* \_\_\_\_\_ Phone/teléfono/telephone \_\_\_\_\_

I would like to bring: (please check all that apply)/*Me gustaría traer: (marque todo lo que aplica)*/Je voudrais apporter: (vérifiez svp le tout qu'appliquez)

Food from my country/*comida de mi país*/nourriture de mon pays

Wear clothing from my country and participate in the parade of flags/ *Usar ropa de mi país y participar en el desfile de banderas*  
*Portez l'habillement de mon pays et participez au défilé des drapeaux*

Demonstrate an art or activity from my country (calligraphy, dance, music, play an instrument, teach a game, etc.)/*Demostrar arte o una actividad de mi país (danza, música, tocar un instrumento, enseñar un juego, un etc.)*/Démontrez un art ou une activité de mon pays (la calligraphie, danse, musique, jouent un instrument, enseignent un jeu, etc...) Type of activity/*Tipo de actividad*/Type d'activité : \_\_\_\_\_

Work with a family from the same country/*Trabajar con otra familia del mismo país*/Travaillez avec une famille du même pays

Volunteer for the committee before and during International Night/*Trabajar como voluntari@ del comité antes y durante Noche Internacional*/Offrez le comité avant et pendant nuit internationale

Other: \_\_\_\_\_

*A joint effort between the GMS, Gaithersburg Middle School's PTA and Linkages to Learning Program  
Return to Ms. Mireya Eckhardt in the main office.*



# Acompáñenos a un Viaje Alrededor del Mundo Viernes, 5 de Abril

Acompáñenos el Viernes, 5 de Abril del 2019, de 6:30 a 9:00 p.m. a la **Noche Internacional de Gaithersburg Middle School**. Venga a celebrar la diversidad de nuestra escuela compartiendo la cultura, comida, arte, vestimenta y costumbres de su país. ¡Será una noche inolvidable, llena de actividades para toda la familia!

Por favor llene la información en el reverso de la página, indicando de qué manera le gustaría participar. Agradeceremos su respuesta no más tarde del 29 de Marzo. Si tiene alguna pregunta o le gustaría trabajar con nosotros en los preparativos, por favor contacte a Carolina Harp at 240-263-5314 or [Carolina.harp@gmail.com](mailto:Carolina.harp@gmail.com), Renee Jahangiri, at [rjahangiri@msn.com](mailto:rjahangiri@msn.com), or Nancy McLay at [peppermclay@gmail.com](mailto:peppermclay@gmail.com)

***Los estudiantes pueden ganar 6 horas de SSL si ocupan una mesa que representa su cultura.***

La Noche Internacional es una colaboración entre GMS, la PTA de GMS and Enlaces Para el Aprendizaje

---

# Joignez-Nous Pour un Voyage Autour du Monde Vendredi 5 avril

Joignez-nous le Vendredi, 5 Avril 2019 de 6:30 à 9:00 P.M. pour la nuit internationale du collège de Gaithersburg. Venez célébrer la diversité de notre école en partageant l'appartenance ethnique et l'héritage de votre famille avec nous ! Ce sera un événement familial excitant et amusant rempli de nourriture, divertissement, exposition des vêtements d'autres cultures, les drapeaux, et les trésors.



Veillez compléter la partie inférieure et choisissez une ou plusieurs attractions ou votre famille voudrait participer. Nous apprécierions une réponse pas plus tard que le 29 Mars. Si vous avez des questions ou voudriez donner votre temps et partager plus votre héritage, veuillez contacter Carolina Harp at 240-263-5314 or [Carolina.harp@gmail.com](mailto:Carolina.harp@gmail.com), Renee Jahangiri, at [rjahangiri@msn.com](mailto:rjahangiri@msn.com), or Nancy McLay at [peppermclay@gmail.com](mailto:peppermclay@gmail.com)

***Les étudiants peuvent gagner 6 heures SSL s'ils disposent d'une table représentant leur culture.***

Un effort conjoint du GMS, du PTA et du programme Linkages to Learning de la Gaithersburg Middle School